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Artikel 43-vragen inzake Toekomst Plein 1999 Maasniel 

geachte heer/mevrouw, 

Ter beantwoording van de door u gestelde vragen op grond van artikel 43 van het Reglement van 
Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de gemeenteraad met betrekking tot 
Toekomst Plein 1999 Maasniel delen wij u, met opneming van de inleiding, het volgende mede. 

Inleiding bij art. 43 vragen 
Het dorp groeide sinds 1959 in snelle vaart met nieuwe wijken, denk aan De Heuvel, het Tegelarijveld, 
Brikkenoven, de Wijher en Neeldervelt. Hiermee gepaard gaande groeide het aantal inwoners sterk en 
daaraan gekoppeld het wagenpark. Op dit moment wordt elk stukje braakliggend terrein of elk plekje 
groen in het dorp volgebouwd met appartementen. Aan de infrastructuur in het dorp is weinig tot niets 
veranderd. Midden in het dorp ligt een plein dat sinds 1999 volledig is bestraat. Een kale, stenen 
massa. Deze diende nog 1 keer per jaar als standplaats voor de kermis, maar dat is inmiddels 
verleden tijd. 
Stichting WijZijnMaasniel (WZM) heeft in 2022 een uitgebreide enquête gehouden onder alle 
bewoners van Maasniel, zowel schriftelijk als digitaal. Eén van de vele conclusies is dat de inwoners 
van Maasniel zich afvragen waarvoor dit plein 1999 eigenlijk dient. Steeds meer gaan er stemmen op 
om eens na te denken over andere gebruiks- of inrichtingsmogelijkheden. 

Reactie 
Het plein is aangelegd in 1999 en verkeerd in prima staat. Op dit moment zijn er vanuit beheer 
openbare ruimte (BOR) geen opgaves voor onderhoud en/of vervanging. Er zijn bij de gemeente geen 
parkeerproblemen bekend in de omgeving van het plein. In de begroting zijn op dit moment geen 
budgetten voorzien om het plein onderhanden te nemen. Wij constateren net als u dat het plein erg 
versteend is en dat vergroening een positieve boost zou kunnen geven aan het plein. 

Vraag 1. 

Antwoord. 

Heeft het College enig idee waarvoor het plein dient? Zo ja, kunt u de 
bedoeling en functies benoemen? 
Er is geen eenduidige functie toegekend aan het plein. Het plein wordt wel eens 
gebruikt voor de opslag van materialen en voor extra parkeergelegenheid bij de 
uitvoering van grotere infrastructurele projecten in de nabijheid. 
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Vraag 2. 

Antwoord. 

Vraag 3. 

Antwoord. 

Vraag 4. 

Antwoord. 

Vraag 5. 

Antwoord. 

Zijn er nog specifieke zaken die op het plein (structureel) betrekking hebben? 
Kermis, markt, festiviteiten, carnaval, etc.? 
Het plein is onder andere geschikt voor evenementen. Die hebben er de laatste 
jaren (voor zover bij de gemeente bekend) niet of nauwelijks plaatsgevonden en 
worden elders in Maasniel georganiseerd. Afgelopen jaar heeft de Sint 
Maartenviering op het plein plaats gevonden 

Is het College bereid om op korte termijn (nader) in gesprek te gaan met 
overkoepelende instanties in Maasniel, zoals WijZijnMaasniel, met als 
resultaat binnen afzienbare tijd te komen tot andere gebruiks- of 
inrichtingsmogelijkheden? 
De gemeente is al in gesprek met WijZijnMaasniel over het plein. Er wordt 
gezamenlijk met de omwonenden nagedacht over de toekomstige functie van het 
plein. Van de omwonenden wordt ook een concrete inspanning verwacht. 
Bijvoorbeeld bij de omvorming en het toekomstig beheer en onderhoud van deze 
locatie. 

Wilt u in de verkenning van eventuele mogelijkheden uitdrukkelijk rekening 
houden met 'vergroening' van het plein. Met het steeds warmer en droger 
wordend klimaat kan het centrum van het dorp enige afkoeling goed 
gebruiken. 
Voor de invulling van de ambities uit het coalitieakkoord op dit vlak wordt onder 
andere gekeken naar pleinen. Plein 1999 is één van de pleinen die daarbij in beeld 
is. Het plein heeft in zijn huidige vorm (stenen plein) geen functie meer. Vergroening 
van het plein is wenselijk. De thema's vergroening en klimaatadaptatie (hitte en 
droogte) worden daarom reeds meegenomen in de verkenning. 

Bent u bereid na deze verkenning de gemeenteraad op gepaste wijze hierbij te 
betrekken? 
De gemeenteraad zal op gepaste wijze betrokken worden. 

Een kopie van deze brief is aan de overige leden van de raad gezonden. 

Met vriendelijke groet, 

het college van burgemeester en wethouders, 
de (wnd) secretaris, de (wnd) burgem 

S.C.J. Scheepers O.H 


